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Ärende 1  Delårsrapport 1 2019 - Tekniska nämnden  

 

Vid tekniska nämndens sammanträde den 11 april skulle beslut tas om ekonomisk uppföljning för 

januari till mars. Då underlaget sänts ut sent och då vissa obesvarade frågor fanns kunde nämnden 

inte enas i ett beslut att godkänna den ekonomiska uppföljningen utan beslutet blev istället:  

 

”Tekniska nämnden har tagit del av den ekonomiska uppföljningen för perioden januari till och med 

mars 2019 och överlämnar rapporten till kommunstyrelsen för beslut.” 

 

Vid debatten i nämnden 11 april var ett tungt argument mot återremiss att Delårsrapport 1 skulle 

behandlas vid kommande nämndsammanträde. Dessvärre noterar vi att underlaget sänts ut sent även 

denna gång, nämligen endast 24 timmar innan sammanträdet. 

 

Tekniska nämnden och dess styrning av Tekniska förvaltningen har under en följd av år ådragit sig 

kritik från revisorsnämnden. Även för 2018 har kritik riktats mot Tekniska nämnden låt vara mindre 

allvarlig än vissa tidigare år. I ljuset av detta är det ohållbart om den ekonomiska uppföljningen 

sänds ut så sent att nämndens ledamöter inte får erforderlig tid att läsa in sig på den samt diskutera 

agerandet inom sina partigrupper innan beslut. 

 

Vi noterar dessutom att tjänsteskrivelsen är daterad till 14 maj vilket betyder att underlaget funnits 

tillhanda sedan en vecka men inte sänts ut till nämndens ledamöter. Om ordförandeförslaget inte är 

klart kan tjänsteskrivelsen ändå sändas ut, med en komplettering av ärendet då ordförandeförslaget 

finns klart. 

 

Vi yrkar därför: 

 

att ärendet bordläggs till nästa sammanträde, 

 

samt om bordläggningsyrkandet faller: 

 

att Tekniska nämnden ej godkänner Delårsrapport 1 2019.  
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